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Afkomstig van  Rob Flinsenberg 

   

Politieke groepering  CDA 

  

Datum binnenkomst 
vraag op raadsgriffie 
+  
afhandelingstermijn 

 17 mei 2019 
+ 
10 werkdagen 

  

Portefeuillehouder  Mart Janssen 

   

Afdeling 

+ 
Team 

 SL/beleid 

  

Join- 
raadsvragenboek 

 2019-94 
Samen Zorgen Huis 

  

Concrete vragen   
Aangezien de antwoorden bij de commissievergadering voor mij niet 
geheel duidelijk waren, stuur ik deze raadsvragen wil ik ze graag 

schriftelijk beantwoordt krijgen: 
 
1) Van de stukken bij het agendapunt in de commissie  maakt het 
integrale onderzoeksrapport naar de exploitatie van SZH deel uit. Dat 
stuk is gedateerd  d.d. 1 maart. Waarom zat dat niet bij de 
raadsstukken van de raadsvergadering van 12 maart?  Is nogal een 
belangrijk stuk! 

 
2) In de raadsvergadering en tijdens de bijeenkomst van d.d. 16 april 
is dringend aangeraden door het CDA, maar ook door RO en mensen 
van SV vooral Gelissen niet af te lossen. Wat heeft de wethouder 
doen besluiten hier geen gehoor aan te geven en anders te besluiten? 
 
3) Wat is er verder betaald nu de stukken waarom gevraagd is er niet 

liggen.  
 
4) Weten we nu waaraan we als gemeente begonnen zijn of lopen we 
van nu af aan achter SZH uit nu er geld is uitgelegd? 
 

  

Ambtelijk advies  Datum: 27-5-2019 

Advies:  
1) Het rapport was destijds in concept en is op dinsdag 19 maart jl 

definitief opgeleverd aan de gemeente. 

 
2) De BNG verstrekt een lening van € 700.000 aan de stichting 
Mariabosch. Stichting Mariabosch lost hiermee de financiering van 
Gelissen af. Voor de stichting Samen Zorgen Huis Leudal heeft deze 
constructie een lastenverlaging tot gevolg. Het college heeft de 
aanbevelingen van de raad op twee punten opgevolgd:  

 
- Het college heeft Gelissen Group verzocht om de lening tegen 

de goedkopere condities te financieren. Hiermee gaat 
Gelissen niet akkoord.  



- College heeft Gelissen gevraagd of zij bereid is – zou het tot 
executie van het pand moeten komen – het object (terug) te 

kopen. Hier is zij toe bereid.  
 
3) alle stukken waarom gevraagd is, zijn geleverd op 16 april jl. 

eerdere besluiten mbt betalingen richting het SZH zijn inmiddels 
voldaan. Zonder besluit worden geen overige betalingen voldaan door 
de gemeente. 
 
4) Door het formeren van een Raad van toezicht voor het SZH blijven 
we juist monitoren hoe het verloop van het SZH zal zijn.  
 

 

Besluit college of 
portefeuillehouder 

 Datum:27-5-2019 

Besluit van (wie):Wethouder Janssen  

Besluit luidt: akkoord 

 
 


